Ενότητα 6
Η ζωή σε άλλους τόπους

Ορθογραφία ρημάτων 
[bookmark: _GoBack]Ρήματα σε -τε ή –ται / -με ή μαι

· Τα ρήματα παίρνουν  κατάληξη –τε στο β’ πρόσωπο του πληθυντικού αριθμού της Ενεργητικής Φωνής.
π.χ. Εσείς λούζετε
· Τα ρήματα παίρνουν  κατάληξη –με στο α’ πρόσωπο του πληθυντικού αριθμού της Ενεργητικής Φωνής.
Ππχ.  Εμείς λούζουμε
· Τα ρήματα παίρνουν  κατάληξη –ται στο γ’ πρόσωπο του ενικού αριθμού της Παθητικής Φωνής. 
π.χ. Αυτός λούζεται 
· Τα ρήματα παίρνουν  κατάληξη –μαι στο α’ πρόσωπο του ενικού αριθμού της Παθητικής Φωνής. 
π.χ.  Εγώ λούζομαι

Παράδειγμα:
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